
Dziesiąta sesja Rady Miejskiej 
30 sierpnia 2007 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr X/ 2007 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
30 sierpnia 2007 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1306

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1620

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 
Co stanowi – 100% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1_ do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy,  
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady X sesji otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Józef Szott, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził quorum według listy obecności 14 radnych obecnych na 15 
osobowy skład rady.  
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Pragnę powiadomić radnych, iż do Biura Rady 
wpłynął wniosek o dowołanie Wiceprzewodniczącego Rady, w związku z powyższym proponuję 
poszerzyć porządek obrad o uchwałę w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady. Odczytał 
wniosek, który stanowi załączniki Nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Kto jest za tym, aby ten wniosek włączyć pod obrady dzisiejszej sesji? 
 
za- 8- osób 
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przeciw- 5 osób 
wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek został dołączony do porządku obrad. Czy są inne 
wnioski? 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- wnoszę by poszerzyć porządek obrad o trzy projekty 
uchwał, które zostały przedstawione radnym na komisach a mianowicie o uchwałę 

1. w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania 
oraz wartości jednego punktu w złotych jako podstawy wynagrodzenia pracowników Ośrodka 
Pomocy Społecznej Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr X/95/07) 

2. w sprawie przyjęcia Opisu planowanych do realizacji zadań w Trzcińsku-Zdroju w latach 2007 
i 2008 ujętych pod kątem remontu budynku Trzcińskiego Centrum Kultury. (druk Nr X/96/07) 

3. w sprawie przyjęcia Opisu planowanych do realizacji zadań w Piasecznie w latach 2007 i 2008 
ujętych pod kątem remontu budynku świetlicy wiejskiej. (druk Nr X/97/07) dwa ostatnie 
projekty są pod kątem możliwości złożenia wniosków o dofinansowanie.  

 
Przewodniczący obrad- kto jest za włączeniem trzech uchwał: 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- odczytam porządek obrad po zmianach. 
 
 
Proponowany porządek obrad X sesji Rady Miejskiej po zmianach: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie kontroli umów zawartych z firmą 
Wod-Kan. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2007 (druk X/90/07) 
2.  w sprawie  przystąpienia do programu wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży w 
2007r. „ Aktywizacja jednostek samorządu terytorialnego i organizacji pozarządowych” ( druk X/91 
/07) 
3.  w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych publicznych. ( druk X/ 92/07) 
4.  w sprawie: wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Gryfinie ( druk X/ 93 /07) 
5. w sprawie analizy i zatwierdzenia wniosków pokontrolnych z kontroli umów zawartych z firmą 
Wod-Kan. (druk X/ 94 /07) 
6. w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz 

wartości jednego punktu w złotych jako podstawy wynagrodzenia pracowników Ośrodka Pomocy 
Społecznej Gminy Trzcińsko-Zdrój. Druk Nr X/95/07) 

7. w sprawie przyjęcia Opisu planowanych do realizacji zadań w Trzcińsku-Zdroju w latach 2007 i 
2008 ujętych pod kątem remontu budynku Trzcińskiego Centrum Kultury. (druk Nr X/96/07) 
8. w sprawie przyjęcia Opisu planowanych do realizacji zadań w Piasecznie w latach 2007 i 2008 
ujętych pod kątem remontu budynku świetlicy wiejskiej. (druk Nr X/97/07) 
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9. w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. (druk Nr 
X/98/07) 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem porządku obrad: 
 
- za- 9- głosów 
wstrzymało się – 5 – osób  
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o powstanie i uczczenie minutą ciszy pana Feliksa Muchę który był 
przewodniczącym rady i pracownikiem Urzędu. 
 
O godzinie 1315- przybył radny pan Andrzej Górzyński- stan radnych na Sali 15. 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad- protokół został radnym dostarczony i proponuję przyjąć protokół z 
poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z IX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 5 do 
niniejszego protokołu. Jednocześnie informuję, że spotkałem się z panem który jest zainteresowany 
recyklingiem w Stołecznej zakupił on sprzęt sportowy dla pana Rębowieckeigo. 9 września w 
Stołecznej o godzinie 17, a w Tchórznie o 19. odbędą się spotkania wiejskie. 
 
Przewodniczący obrad -Czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Informację przedstawił pan  Józef Szott-  do Biura Rady wpłynęły dwa pisma jedno od mieszkańców 
przy ul Krótkiej czyli od pana Zycha  i pani Tomaszek. Odczytał pismo i poprosił o dopowiedz. Pismo 
mówi o kanalizacji sanitarnej oraz zalewaniu piwnic i korytarzy. Od razu zareagowałem na to jak była 
ulewa. 
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Wyjaśnienie złożył inspektor pan  Piotr Bugajski -  w piśmie jest mowa, że problemy są od 1993r. a 
kanalizacja została założona w 1997r. w związku z tym nie mogło nic się wcześniej dziać.  
Napisaliśmy pismo do pana Bednarczuka i otrzymaliśmy pismo zwrotne od pana Bednarczuka, które 
stanowi załącznik Nr 6. Dzieje się to na odcinku miedzy studzienkami. My zleciliśmy udrożnienie 
studzienek dla pana Skiby. 
 
Przewodniczący obrad-  czy woda w piwnicy była woda burzową? 
 
Inspektor pan Piotr Bugajski -  była to woda burzowa, budynek posiada opaskę, taką dużą ilość wody 
nie pobrała studzienka. Dostaną mieszkańcy wyjaśnienie. 
 
Przewodniczący obrad- mam drugie pismo do pani Zofii Łączyńskiej- jest to pismo w sprawie skargi 
na fakt odwołania pani Łączyńskiej z GKRPA, a drugie pismo w sprawie skargi na zasady podziału 
funduszu socjalnego. Jest ona emerytowanym nauczycielem przedszkola i ona uważa, że jej odpis jest 
wysoki i powinna dostawać więcej z opisu socjalnego. 
 
Wyjaśnienia złożyła pani Jadwiga Lewandowska- zgodnie  z regulaminem funduszu fundusz jest 
funduszem pożycia zbiorowego. Odczytała pismo do pani Łączyńskiej co stanowi załącznik Nr 7 do 
niniejszego protokołu. Są tez emeryci którzy ubiegają się o pomoc bezzwrotną, i ją otrzymują  pani 
Łączyńska o taka pomoc nie zabiegała.  
 
Zastępca Burmistrza  pan Edmund Zioła-  zmiany zostały podyktowane wprowadzeniem nowych sił i 
pomysłów. Nowa przewodnicząca to Pani Magdalena Kopczyska – Pacyk jest ona pedagogiem w 
Gimnazjum. 
 
Przewodniczący obrad- również poprzedni burmistrz udzielał pani Łączyńskiej takiej samej 
odpowiedzi co do funduszu.  
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- mam pytanie do poprzedniego pisma bo pan czytał o dwóch 
studzienkach a jak jest to do pierwszej studzienki od budynku i jeśli jest nieszczelność między 
pierwszą a drugą studzienką to powinno być zrobione przez pana Bednarczuka. Wobec powyższego 
należy to do pana Bednarczuka a jak stara został wykonana to przeją całość kanalizacji.  
 
Inspektor pan  Piotr Bugajski -  dzisiaj dostałem pismo od pana Bednarczuka i sprawę sprawdzimy. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są inne zapytania? 
 
Radny pan  Marek Rutka- nie odczytał pan pisma pani Łączyńskiej czy mogę prosić o odczytanie. 
 
Przewodniczący obrad- nie odczytałem bo jest napisane w takim języku, że jest mi trudno to czytać 
ale jak radny chce to odczytam. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  czy w gestii rady należy odwoływanie tych pracowników, czy 
jest to kompetencja Burmistrza.  
 
Przewodniczący obrad- jest to kompetencja Burmistrza powoływanie członków Komisji 
Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Burmistrz w każdej chwili może powołać i odwołać. Ale ja mogę 
przeczytać kto z radnych jest za tym by odczytać pismo pani Łączyńskiej 
 
- za- 5- osób 
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- przeciw- 6- osób 
- nie głosowało- 4- osoby 
 
Przewodniczący obrad-  radni nie chcą by odczytać tego wniosku, skseruję pismo i rozdam tym 
radnym którzy chcą się zapoznać. 
 
 
Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 
kontroli umów zawartych z firmą Wod-Kan. 
 
Informację przedstawił Członek Komisji Rewizyjnej pan Antoni Śliwiński, stanowi załącznik Nr 8 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodnicząca komisji Oświaty pani Teresa Noga- wnioski komisji były omówione i zostały przyjęte 
w formie uchwały bez zastrzeżeń. 
 
Radny pan  Marek Rutka- pan Śliwiński czytając kilkakrotnie rzucał pytanie dlaczego i czy 
szukaliście odpowiedzi u pana Bednarczuka? 
 
Członek Komisji Rewizyjnej pan Antoni Śliwiński – komisja Rewizyjna Rady Miejskiej nie ma 
takich uprawnień, pan Bednarczuk ma firmę prywatną. 
 
Przewodniczący obrad-  myślę, że wiele pytań dlaczego jest do Burmistrza i należy wyjaśnić. 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- wyjaśnię sprawę niedostarczenia dokumentów dla komisji 
przez pana Skarbnika. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad- były interpelacje pana Rutki na komisji.   
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  odpowiedział na piśmie Radnemu Rutce, a do Biura Rady 
nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  ja zadałem 5 pytań a pan odpowiedział na 6 ale jeszcze mam pytanie 
odnośnie pojemników do selektywnej zbiórki odpadów do Babina. 
 
O godzinie 1415- przewodniczący obrad ogłosił przerwę 

O godzinie 1425- obrady zostały wznowione. 

Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- zapotrzebowanie na pojemniki jest duże a koszt jednego to 
59 tys. zł w tym roku. 20 kompletów by na pewno kosztowało podobnie i należy to umieścić w 
budżecie na przyszły rok potrzeba jest 20 kompletów.  
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- brak tych pojemników nie powoduje tego, że jest mniej 
wysypisk. 
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Do punktu VI. 1. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 
2007 (druk X/90/07) 
 
Uchwałę przestawił Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- projekt odnosi się do zwiększenia 
budżetu dla TCK co zapewni realizacje zadań z projektu funduszy pomocowych. Zmiany uwzględniają 
konieczność zgłoszenia do 4 października wniosków o dofinansowanie uzupełniające i są one w 
dyspozycji Urzędu Marszałkowskiego zgłaszamy dwa projekty inwestycyjne tj. remont budynku TCK 
pierwszy i drugi etap realizacji na 212 100 zł na rok 2008 i remont kapitalny obiektu świetlicy 
wiejskiej w Piasecznie o kwotę 208 tys. zł.  Dotychczas określały to następujące kwoty 70 000 zł i 
tylko na 2007r. a teraz 212 100 zabezpiecza całkowicie realizację tego zadania. Starałem się to zrobić 
tak, by te kwoty przez kolejne 3 lata utrzymały się w wielkościach uchwały budżetowej a te zmiany 
spowodowały że w 2007r. nakłady na określone zadania ulegały zmniejszeniu o kwotę 229 tys. zł. Jak 
zmniejszymy wydatki to zwiększa nam się wynik finansowy o tą kwotę? A więc zostały zmniejszone 
te zadania inwestycyjne a to realizacja programu rewitalizacji, zmniejszyliśmy w tym roku i nie ulega 
ono przesunięciu na kolejny rok. Kolejne zadanie to remont kapitalny budynku TCK jest to 
przesuniecie na 2008r. w dziale 921 na remont świetlic rozbijamy to wyodrębniając świetlice w 
Piasecznie jest to kwota w sumie 101 706 zł. W dziale 700 zmniejszamy o 101 196 zł a po 
zmniejszeniu wykonanie będzie takie jak w tej chwili. W tym samym rozdziale  zmniejszamy 
pozostałe odsetki. Zmniejszamy również dochody z podatku od osób fizyczny opłacanych w formie 
karty podatkowej. Podatek rolny od osób  prawnych o 8 tys. zł odsetki o 5 500 zł. W podatkach od 
osób fizycznych podatek rolny oraz wpływy z opłaty administracyjnej o 400 zł. W dziale 900 
gospodarka komunalna różna działalność. Zwiększamy natomiast budżet Gminy po stronie dochodów 
i wydatków. Do budżetu wprowadzamy ponad planowe dochody. W ramach programu Interreg III A 
w Gimnazjum i ta kwotę równoważymy zwiększonymi wydatkami. W dziale 795 jest to dział 
gospodarki mieszkaniowej różna działalność zwiększamy wydatki na remonty lokali komunalnych. W 
dziale gdzie mamy wydatki na promocje miasta i Gminy zwiększamy o kwotę 6 tys. zł co jest 
związane z organizacją dożynek z przeznaczeniem na nagrody w rozstrzygniętym konkursie na 
najczystszą wieś itd.  Zwiększamy dotacje dla TCK na kwotę 70 tys. zł. Kolejne wydatki dotyczą 
szkoły w Trzcińsku- Zdroju i Góralicach i związane są z realizacją programu zajęć pozalekcyjnych i są 
one dofinansowane ze środków własnych.  Rozkładają się one na wynagrodzenia i pochodne od 
wynagrodzeń. Zmieniamy oczywiście cały załącznik do uchwały budżetowej na rok 2007r. który 
określa limity wydatków na programy inwestycyjne który po uwzględnieniu wszystkich zmian 
otrzymuje brzmienie jako załącznik do niniejszej uchwały.  
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Radny pan  Antoni Śliwiński-  jak nasze projekty nie przyjdą to co z ta zmiana budżetu czy będziemy 
musieli wracać do poprzedniego.   
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  wrócimy do poprzedniego projektu a jak teraz nie wejdą to 
mogą wejść do realizacji w ramach budżetu 2008.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

O godzinie 1445- przewodniczący obrad ogłosił przerwę 

O godzinie 1455- obrady zostały wznowione. 

 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
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Przewodnicząca komisji Budżetowej pani Wiesława Płotkowska odpowiedziała, że komisja 
dyskutowała nad uchwałą, ale nie była ona głosowana. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr X/90/07 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 2.  w sprawie  przystąpienia do programu wyrównywania szans 
edukacyjnych dzieci i młodzieży w 2007r. „ Aktywizacja jednostek samorządu 
terytorialnego i organizacji pozarządowych” ( druk X/91 /07) 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan  Piotr Radecki- złożone wnioski zostały zaakceptowane 
przez Kuratorium Oświaty  w związku z czym Rada Miejska musi wyrazić zgodę na przystąpienie do 
programu. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Oświaty. 
 
Przewodnicząca komisji Oświaty pani Teresa Noga odpowiedziała, że komisja była za przyjęciem 
proponowanej uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr X/91/07 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 3.  w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych publicznych. 
(druk X/ 92/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan  Piotr Bugajski -  uchwała jest podejmowana po raz drugi 
poprzednia nie mogła wejść w życie bo Rada Powiatu spóźniła się z podjęciem swojej uchwały i 
zaliczymy tą drogę do dróg Gminnych Publicznych. 
 
Radny pan Marcin Czesyk- czy w związku z tym nie będziemy otrzymywać środków na utrzymanie 
tego placu. 
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Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  my przejmujemy, ale pewnie nie otrzymamy pieniędzy. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani Wiesława Płotkowska odpowiedziała, że komisja była za 
przyjęciem proponowanej uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr X/92/07 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 4.  w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Gryfinie 
(druk X/ 93 /07) 
 
 
Przewodniczący obrad- musimy powołać komisję skrutacyjną w związku z tym, że głosowanie musi 
być tajne. 
 
Radny pan Marcin Czesyk- zaproponował radnego pana  Antoniego Śliwińskiego. 
 
Radny pan  Antoni Śliwiński- wyraził zgodę. 
 
Radny pan  Marian Michniacki – zgłosił panią Alicje Kałużniak 
 
Radna pani Alicja Kałużniak wyraziła zgodę. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  zgłosił radną panią  Teresę Nogę. 
 
Radna pani Teresa Noga-  wraziła zgodę. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za takim składem komisji skrutacyjnej? 
 
-za- 15- osób 
 

O godzinie 1510- przewodniczący obrad ogłosił przerwę w celu ukonstytuowania się komisji 

skrutacyjnej. 

O godzinie 1516- obrady zostały wznowione. 
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Radny pan Antoni Śliwiński-  przewodniczącym komisji skrutacyjnej został Antoni Śliwiński . Radni 
otrzymają karty do głosowania dwie i mamy tu 3 kratki i zaznaczamy krzyżykiem kandydata jest jedna 
osoba do Sądu Pracy i jedna do Sądu Rodzinnego. 
 

O godzinie 1520- przewodniczący obrad ogłosił przerwę w celu policzenia głosów i sporządzenia 

protokołu. 

O godzinie 1525- obrady zostały wznowione 
 
Radny pan Antoni Śliwiński- odczytał protokół komisji skrutacyjnej. protokół stanowi załącznik Nr 
13 do niniejszego protokołu. Komisja stwierdziła że na ławnika do Sądu Rodzinnego i została wybrana 
pani Helena Kwiatkowska i  do Sądu Pracy została wybrana pani Maryla Bieniek  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr X/93/07 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 5. w sprawie analizy i zatwierdzenia wniosków pokontrolnych z 
kontroli umów zawartych z firmą Wod-Kan. (druk X/ 94 /07) 
 
 
Projekt uchwały przedstawił radny pan Antoni Śliwiński- są to wnioski takie jak w odczytanym 
protokole. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Oświatowej. 
 
Przewodnicząca komisji Oświatowej pani Teresa Noga odpowiedziała, że komisja była za przyjęciem 
proponowanej uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr X/94/07 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 6 w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I 
kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych jako podstawy 
wynagrodzenia pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej Gminy Trzcińsko-
Zdrój (druk Nr X/95/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła kierownik OPS pani Maria Woźniak- zgodnie z Rozporządzeniem 
Rady Ministrów Rada Gminy ustala najniższe wynagrodzenie zasadnicze i wartość punktu 
procentowego dla poszczególnych kategorii. Wartość jednego punktu w złotych. W 2002r. wartość ta 
wynosiła 615 zł, obecnie wartość najniższego wynagrodzenia w kraju wzrosła o 321 zł i dlatego należy 
zmienić wartość punktu procentowego. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  jak to się ma do budżetu. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- nie niesie już w tym roku skutków. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  ale bezie rodziło skutki na przyszły rok i jak my teraz 
podniesiemy to za tym idą pieniądze. 
 
Kierownik OPS pani Maria Woźniak-  my nie jesteśmy w całości finansowani z dotacji. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  jak pracownicy dostana podwyżkę to podopieczni otrzymają 
mniej. 
 
Kierownik OPS pani Maria Woźniak-  inne jest budżet na nasze wynagrodzenia a inny dla 
podopiecznych. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- w części wynagrodzenia OPS jest około 60% finansowane 
z dotacji. A nasz własny budżet obciąża to co jest różnicą. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr X/95/07 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 7. w sprawie przyjęcia Opisu planowanych do realizacji zadań w 
Trzcińsku-Zdroju w latach 2007 i 2008 ujętych pod kątem remontu budynku 
Trzcińskiego Centrum Kultury. (druk Nr X/96/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan Piotr Radecki-  jest to pisane w oparciu o wymogi jakie 
musimy spełnić by złożyć wniosek do program z SPO rolnictwo jest on zgodny z uchwałą budżetową. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 

 10



Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Oświatowej. 
 
Przewodnicząca komisji Oświatowej pani Teresa Noga odpowiedziała, że komisja była za przyjęciem 
proponowanej uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr X/96/07 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 8. w sprawie przyjęcia Opisu planowanych do realizacji zadań w 
Piasecznie w latach 2007 i 2008 ujętych pod kątem remontu budynku świetlicy 
wiejskiej. (druk Nr X/97/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan Piotr Radecki-  jest to pisane w oparciu o wymogi jakie 
musimy spełnić by złożyć wniosek do programu z SPO rolnictwo jest on zgodny z uchwałą budżetową 
zadanie będzie realizowane w Piasecznie czyli świetlica wiejska.  
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr X/97/07 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 9. w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w 
Trzcińsku-Zdroju. (druk Nr X/98/07) 
 
Przewodniczący obrad- proszę o propozycje kandydatów do komisji skrutacyjnej. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- komisja może być ta sama. 
 
Przewodniczący obrad-kto jest za tym by komisja skrutacyjna została ta sama. 
 
za- 15- osób 
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Przewodniczący obrad- stwierdzam, że komisja skrutacyjna to pan Antoni Śliwiński, Teresa Noga, 
Alicja Kałużniak. 
 
Radny pan Antoni Śliwiński-  przewodniczący komisji skrutacyjnej wytłumaczył na czym będzie 
polegać głosowanie to zaznaczenie w kartce znakiem X. –za; -przeciw; lub -wstrzymałem się. 
 
Przewodniczący obrad-  jest rozpoczęta procedura głosowania. 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski –  na razie zostały rozdane karteczki, pan Wiceprzewodniczący i 
Rada działa 10 miesięcy w imieniu naszego klubu proszę o uzasadnienie wniosku o odwołanie 
Wiceprzewodniczącego. Chcę to usłyszeć przed głosowaniem. 
 
 Przewodniczący obrad- uchwała dotycząca odwołania przewodniczącego lub wiceprzewodniczącego 
nie musi być uzasadniona jeśli wnioskodawca sobie tak życzy, ta ją uzasadnia, ale w tej chwili nie 
dyskutujemy nad uchwałą tylko komisja skrutacyjna przeprowadza głosowanie.  
 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski–  po wyborach spotkaliśmy się razem i wszyscy się zgodzili na 
Wiceprzewodniczącego pana Marka Rutkę. My nie wiemy dlaczego po wyborach były uzgodnienia 
jak przegłosujemy z waszego klubu przewodniczącego to ja jestem 4 kadencję i nie pamiętam by jeden 
klub miał wszystko,  bo macie większość. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- dlaczego ktoś mówi nieprawdę lub półprawdę. Ostatnia 
kadencja, były dwa kluby. Z mojego klubu nie było nikogo gdziekolwiek a nawet głosowaliście 
przeciwko udziałowi w komisji rewizyjnej, a teraz macie dwóch członków komisji rewizyjnej, a mój 
klub nie miał żadnego przedstawiciela. 
 
Przewodniczący obrad- pan Wiśniewski powiedział swoje zdanie i proszę, głosujemy. 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski–  pan Krzemiński w poprzedniej kadencji czepiał się Burmistrza 
nawet nie podobało się że stawia samochód koło ratusza.  
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  moje zarzuty wszystkie się potwierdzają. 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski–  to się okaże.   
 
Radni po wypełnieniu kart, wrzucili je do urny. 
 
 
O godzinie 1555- przewodniczący obrad ogłosił przerwę w celu policzenia głosów 

O godzinie 1557- obrady zostały wznowione 
 
Radny pan Antoni Śliwiński- przewodniczącym komisji skrutacyjne odczytał protokół komisji 
skrutacyjnej że Radny pan Marek Rutka został odwołany z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju,  co stanowi załącznik Nr 20.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9 – głosów 
- przeciw- 6- głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr X/98/07 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
Radny pan Marek Rutka- nie rozmawialiśmy nad projektem uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- proszę zanotować że radny Rutka oskarża przewodniczącego że nie było 
dyskusji nad projektem uchwały. Dyskusja była głos zabrał radny Wiśniewski, Krzemiński, nie było 
uzasadnienia tego projektu uchwały. 
 
 
Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Przewodniczący obrad-  Nie było takich interpelacji. 
 
 
Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Radna pani Alicja Kałużniak- na komisji pan Radecki mówił, że ruszają nabory na rozwój obszarów 
wiejskich, chodzi tu o świetlice na wioskach. 
 
Radny pan  Marcin Czesyk- zgłaszam konieczność z oczyszczenia murów miejskich, z roślin trybie  
pilnym. 
 
Radny pan  Marek Rutka- panie Radny Czesyk na komisji Oświaty usłyszał pan  ile rzeczy w szkole 
zrobiono sposobem gospodarczym ja dzisiaj skończyłem remont świetlicy w Piasecznie. Niech 
Stowarzyszenie również wykona to sposobem gospodarczym, by nie uszczuplać budżetu Gminy. 
Może Radni wiedzą i znają przyczyny odwołania mnie ale opinia publiczna nie wie czyta że jest 
przykładnym Sołtysem i obywatelem. Pan Przewodniczący Szott tak bardzo jest zachwycony byciem 
przewodniczącym a nawet chce być  Burmistrzem nie podoba mu się to, że zakwestionowałem jego 
poczynania odnośnie wyjazdów. Jeździ na spotkania i zakwestionowałem, to że nie będę podpisywał 
jego delegacji. Bo zadaniem przewodniczącego jest  prowadzenie obrad. Jestem niewygodnym 
człowiek wymagam pracy  i dlatego jestem dzisiaj dołowany. Nie wiem co to zmienia tylko moje 
miejsce siedzenia, ale ja będę nadal mobilizował was do pracy. Może kolejny Wiceprzewodniczący  
będzie panu pozwalał na te podróże. Z panem Burmistrzem porozmawiam na osobności. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  nikt panu głosów wyborców nie zabrał zabraliśmy panu tylko 
my swoje głosy jako radni. My głosowaliśmy na pana a teraz te głosy panu zabraliśmy i nie Burmistrz. 
Jak pana wybieraliśmy też nie uzasadnialiśmy. 
 
Przewodniczący obrad-  na insynuacje nie będę odpowiadał a na kolejnej sesji przedstawię wykaz 
delegacji jakie wykonał przewodniczący rady w jakiej wysokości dokąd jeździł i w jakich sprawach. 
By wszyscy wiedzieli dokąd jeździłem. Nie będę podnosił żadnych innych tematów. 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- pragnę odpowiedzieć pani Alicji, że Urząd Marszałkowski 
wygenerował rezerwę którą przeznaczył na realizacje kolejnych zadań i w poniedziałek 
dowiedzieliśmy się ze możemy złożyć wnioski w Piasecznie koszt remontu świetlicy jest mniejsza jak 
w Rosnowie. My składamy dwa wnioski by projekt uzyskała akceptację musi spełnić kilka kryteriów 
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tj. wysokość bezrobocia atrakcyjność kulturową itd. Są tam też dodatkowe punkty, i taką samą lub 
większa ilość punktów można uzyskać w Piasecznie. W przyszłym roku zacznie się w I kwartale 
nabór do programu Rozwoju Obszarów Wiejskich mamy przygotowane wnioski na modernizacje i 
remonty na ponad 8 tys. zł.  Później zostaną złożone wszystkie wnioski. Konieczność oczyszczenia 
murów w Trzcińsku istnieje ale chcemy skierować tam panów z robót publicznych może w części uda 
nam się to zrobić. W Piasecznie jest świetlica w obiekcie prywatnym pana Rutki i on sobie 
remontował dom a przy okazji świetlice i otrzymał środki z Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. 
 
Radny pan Marek Rutka- mam umowę, użyczam nieodpłatnie pomieszczenie 80 metrów 
kwadratowych, Gmina korzysta z tego od 5 lat w tej chwili uległo to zniszczeniu i pani Łączyńska 
była przewodnicząca udzieliła pieniądze na remont było to około 300 zł i nadal umowa jest do 31 
grudnia obowiązuje. Ja mam podpisaną klauzulę, że bez zgody przewodniczącej nic nie mogę sobie 
zrobić. Ja remontuję to co zostało mi zniszczone. Pani Alu niech pani nie będzie naiwna bo to nie 
atrakcyjność kociołków czereśniowych tylko to, że świetlica znajduje się u mnie w domu i istnieje 
zagrożenie, że ona przestanie istnieć i dlatego pan Burmistrz  w pierwszym rzucie remontuje świetlicę 
w Piasecznie.  
 
Radny pan Marian Michniacki- przy podjęciu pracy nowej rady mieliśmy założyć wodę w Tchórznie 
i w Czystym. Proszę pana Burmistrza o wyjaśnienie lub podanie terminu kiedy ta woda zostanie 
podłączona. Przystąpiliśmy do odwołania Wiceprzewodniczącego Rutki i nie mamy podane kiedy 
będzie zastępca pana Rutki.  
 
Przewodniczący obrad- zgodnie ze statutem gminy powołanie nowego Wiceprzewodniczącego 
odbywa się na kolejnej sesji  
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  przygotujemy informację na kolejną sesje odpowiedz i  
odpowiemy na kolejnej sesji. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- w sprawie czyszczenia murów należy zwrócić się do 
konserwatora zabytków bo jest tu mowa o specjalnych zaprawach. 
 
  
 
Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 16 20 – przewodniczący obrad zamknął X sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 
przybycie. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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